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Rada Miejska 

Rakoniewic 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XXXII/2021 

 

z XXXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Rakoniewic, która odbyła się w dniu  

16 grudnia 2021 r., w sali sesyjnej Rady Miejskiej Rakoniewic, im. Florentyny  

i Marcelego hr. Czarneckich, Osiedle Parkowe 1, w Rakoniewicach. 

Obrady rozpoczęto w dniu 16 grudnia 2021 r., o godz. 10:00,  

zakończono w dniu 16 grudnia 2021 r., o godz. 12:45. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 12 radnych, 

nieobecnych – 3 radnych. 

 

Radni nieobecni, a nieusprawiedliwieni na podstawie § 3 ust. 2 uchwały Nr V/42/2019 Rady 

Miejskiej Rakoniewic, z dnia 27.03.2019 r.: 

- Krzysztof Krawczyk 

- Katarzyna Krysmann 

- Sławomir Olejnik 

Radni nieobecni – usprawiedliwieni : 

- 0 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli : 

1. Arkadiusz Pawłowski – Zastępca Burmistrza Rakoniewic 

2. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

3. Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy 

4. Bartosz Krzyżanowski  – Radca Prawny 

5. Joanna Nolka – Inspektor ds. gospodarki gminnej 

6. Mirosław Basiński – Kierownik Wydziału Oświaty 
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Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały 
Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

 

XXXII/241/2021 

XXXII/242/2021 

XXXII/243/2021 

XXXII/244/2021 

XXXII/245/2021 

XXXII/246/2021 

XXXII/247/2021 

XXXII/248/2021 

 

 

 

 

11 – 13 

13 – 15 

15 – 16 

16 – 18 

18 – 19 

19 – 20 

20 – 22 
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Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o złożonych zapytaniach i interpelacjach i odpowiedziach na nie. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Zapytania, wnioski i informacje sołtysów. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2022. 

9. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za 2021 rok oraz zatwierdzenie planów pracy 

Komisji na rok 2022 r. 

a. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2021 

b. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego za rok 2021 

c. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych za rok 2021 

d. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego za rok 2021 

e. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za rok 2021 

f. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022 

g. Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego na rok 

2022 

h. Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2022 

i. Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego na rok 2022 

10. Podjęcie Uchwał w sprawie : 

a. podziału środków wyodrębnionych w budżecie organu prowadzącego szkoły na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz zatwierdzenia Regulaminu 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach na terenie Gminy Rakoniewice w roku 2022 

b. nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rakoniewice 

c. uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Rakoniewice na lata 2022–2026 

d. zmiany uchwały Nr II/23/2018 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 18 grudnia 2018 

r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla 

e. zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 
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f. zmiany Uchwały Nr XXII/170/2020 Rady Miejskiej Rakoniewic, z dnia 17.12.2020 r.,  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2021-2024 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 

2022- 2025. 

12. Podjęcie uchwały budżetowej na 2022 rok : 

a. odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

c. odczytanie opinii Komisji Rady o projekcie budżetu 

d. wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie wniosków zawartych w opiniach 

Komisji Rady 

e. odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji, a 

nie uwzględnionych w projekcie budżetu 

f. przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu budżetu 

g. dyskusja nad projektem budżetu 

h. głosowanie nad autopoprawkami Burmistrza do projektu budżetu 

i. głosowanie wniosków Komisji Rady nie uwzględnionych przez Burmistrza w 

autopoprawkach i pozostałych zgłoszonych wniosków 

j. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5 

 

Przebieg XXXII sesji Rady Miejskiej Rakoniewic 

z dnia 16 grudnia 2021 r. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Marek Maćkowiak – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

Rakoniewic. Powitał radnych, zaproszonych gości i pozostałe osoby obecne na sesji. 

Stwierdzając prawomocność obrad Wiceprzewodniczący poinformował, że na ustawowy 

skład 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada 

może obradować i podejmować uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę 

porządku obrad.  

Nie zgłoszono żadnych wniosków, w związku z czym Wiceprzewodniczący poinformował, że 

na sesji obowiązuje ustalony wcześniej porządek obrad. 

 

Pkt. 3. Informacja o złożonych zapytaniach i interpelacjach i odpowiedziach na nie. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że od ostatniej sesji zwykłej tj. od 29 listopada 

2021 r. nie wpłynęło żadne zapytanie ani nie złożono żadnych interpelacji. 

 

Pkt 4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić zapytanie, 

interpelację lub wniosek.  

 

Radna Gabriela Cielecka, zwracając się do wszystkich mieszkańców Gminy Rakoniewice,  

a w szczególności do nauczycieli, zaapelowała, aby szczepili się przeciwko COVID-19. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Pkt 5. Zapytania, wnioski i informacje sołtysów. 

Do dnia sesji, do biura Rady nie wpłynęła od sołtysów żadna informacja, wniosek czy 

zapytanie, które miałyby zostać przedstawione na sesji. 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 
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Pkt 6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że w związku z zagrożeniem związanym z wirusem 

SARS-COV-2 od ostatniej sesji Przewodniczący nie uczestniczył w żadnych spotkaniach ani 

uroczystościach. 

 

Pkt 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Wiceprzewodniczący oddał głos Zastępcy Burmistrza – Arkadiuszowi Pawłowskiemu, który, 

w imieniu Burmistrza – dr. Gerarda Tomiaka, odczytał sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

 

Radna Gabriela Cielecka poprosiła o uczczenie minutą ciszy ofiar wydarzeń w KWK Wujek 

w Katowicach w 1981 r., a także ofiar wirusa COVID-19. 

 

Radni do przedstawionego sprawozdania nie zgłosili pytań ani wniosków.  

 

Pkt 8. Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2022. 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił proponowany plan pracy Rady Miejskiej Rakoniewic 

na rok 2022.  

Radni nie zgłosili innych propozycji ani żadnych wniosków do proponowanego planu pracy.  

Przewodniczący poddał przyjęcie planu pracy Rady pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2022. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że plan pracy Rady na rok 2022 został przyjęty (plan pracy Rady 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
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Pkt. 9. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za 2021 rok oraz zatwierdzenie 

planów pracy Komisji na rok 2022 r. 

W pierwszej kolejności Rada przystąpiła do przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 

Komisji Rady w 2021 roku. 

 

a) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca Komisji – 

Halina Wajs. Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

b) Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji - radny Marek Maćkowiak. Radni 

nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący poprosił  

o formalne przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia 

Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego za rok 2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 
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Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu).   

 

c) Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła radna 

Gabriela Cielecka – Przewodnicząca Komisji. Radni nie zgłosili żadnych pytań do 

przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący poprosił o formalne przyjęcie 

sprawozdania z działalności Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych za rok 2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu).   

 

d) Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego przedstawił 

Wiesław Borowski – Przewodniczący Komisji. Radni nie zgłosili żadnych pytań do 

przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący poprosił o formalne przyjęcie 

sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska 

Naturalnego za rok 2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 
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NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

e) Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji – Halina Wajs.  Radni nie zgłosili żadnych pytań do 

przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący poprosił o formalne przyjęcie 

sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

za rok 2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

W dalszej części posiedzenia Rada przystąpiła do zatwierdzenia planów pracy Komisji  

na rok 2022. 

 

f) Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022 przedstawiła Przewodnicząca Komisji – 

Halina Wajs. Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego planu pracy. 

Przewodniczący poddał plan pracy Komisji Rewizyjnej pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 
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NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2022 (plan pracy 

Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

g) Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego  

na rok 2022 przedstawił Przewodniczący Komisji – Marek Maćkowiak. Radni nie zgłosili 

żadnych pytań do przedstawionego planu pracy. Przewodniczący poddał plan pracy 

Komisji Budżetowej pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego na rok 2022 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Wajs 

 

Radna Halina Wajs nie miała możliwości oddania głosu za pomocą urządzenia  

w związku z awarią systemu. 

Na pytanie Przewodniczącego Radna oznajmiła, że oddaje głos „ZA”. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2022 (plan pracy 

Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

h) Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2022 przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji - Gabriela Cielecka. Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Przewodniczący poddał plan pracy Komisji Oświaty pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2022 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2022 (plan pracy 

Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

i) Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego na rok 2022 przedstawił 

Przewodniczący Komisji – Wiesław Borowski. Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Przewodniczący poddał plan pracy Komisji Rolnictwa pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego na rok 

2022 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2022 (plan pracy 

Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Pkt 10. Podjęcie Uchwał:  

A) Projekt uchwały w sprawie podziału środków wyodrębnionych w budżecie organu 

prowadzącego szkoły na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

zatwierdzenia Regulaminu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach na terenie Gminy Rakoniewice w roku 2022 

przedstawił Mirosław Basiński - Kierownik Wydziału Oświaty. 

Na podstawie art. 70a ust. 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela, § 6  

Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019 r. w sprawie 
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dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów szkolenia 

branżowego oraz trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe w związku 

z art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r.o samorządzie gminnym ustawodawca 

zobowiązał organy prowadzące szkoły do: 

1. wyodrębnienia środków w budżetach gmin na dofinansowanie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem doradztwa metodycznego w wysokości 

0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli, 

2. wyboru form doskonalenia zawodowego dofinansowywanych ze środków, o których 

mowa w pkt. 1, 

3. określenia kryteriów i trybu przyznawania środków, o których mowa w pkt 1. 

4. ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 

uczelnie. 

Organem prowadzącym w odniesieniu do w/w zadań zgodnie z art. 91 d pkt 1 ustawy z dnia 

26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela jest rada gminy.  

 

W projekcie uchwały postanawia się środki wyodrębnione w budżecie gminy w roku 2022, 

w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia 

nauczycieli, przeznaczone na dofinansowanie doskonalenia zawodowego, podzielić w 

następujący sposób : 

1) z zastrzeżeniem § 1 ust. 2 i 3 w 50% na realizację zadań wymienionych w § 2 pkt 1 – 

4 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019 r. w sprawie 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów szkolenia 

branżowego oraz trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe (Dz. U. 

z 2019 r., poz. 1653), 

2) z zastrzeżeniem § 1 ust. 4 w pozostałej części, tj. 50% na realizację zadań wymienionych 

w § 2 pkt 1 i 3 wyżej wymienionego  Rozporządzenia. 

Podziału środków finansowych wyodrębnionych na doskonalenie zawodowe nauczycieli, 

o których mowa wyżej dokonuje : 

a) Burmistrz Rakoniewic - w odniesieniu do wniosków złożonych przez dyrektorów szkół 

i przedszkoli, 

b) komisja, w składzie: 

- pracownik Urzędu Miejskiego Gminy Rakoniewice – przewodniczący komisji, 

- Dyrektorzy szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Rakoniewice, w odniesieniu 

do wniosków złożonych przez nauczycieli. 

W projekcie uchwały określa się także regulamin korzystania ze środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych 

i przedszkolach na terenie Gminy Rakoniewice. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: podziału środków wyodrębnionych w budżecie organu 

prowadzącego szkoły na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

zatwierdzenia Regulaminu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach na terenie Gminy Rakoniewice w roku 2022 -  

Uchwała XXXII-241-2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/241/2021 w sprawie podziału środków wyodrębnionych w budżecie 

organu prowadzącego szkoły na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

zatwierdzenia Regulaminu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach na terenie Gminy Rakoniewice w roku 2022 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

B) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Rakoniewice przedstawiła Joanna Nolka – inspektor ds. gospodarki gminnej. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub 

nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o drogach 

publicznych, należy do wyłącznej właściwości Rady Gminy. 

Art. 8 ust. 1 i 1 a ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych  stanowi, że drogi 

przeznaczone do ruchu pojazdów, niezaliczone do żadnej z kategorii dróg publicznych i 

niezlokalizowane w pasie drogowym tych dróg są drogami wewnętrznymi. Podjęcie przez 

radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej wymaga uzyskania 

pisemnej zgody właścicieli terenów, na których jest ona zlokalizowana. 

Współwłaściciele terenu zwrócili się z wnioskiem o nadanie działce nr 321/26 będącej drogą 

wewnętrzną nazwy ul. Sosnowa. Status drogi wewnętrznej dla przedmiotowej działki wynika 

z decyzji Burmistrza Rakoniewic nr 15/2017 z dnia 10 kwietnia 2017 r. zatwierdzającej 

podział działki nr 321/4, która wskazuje, że m. in. działka 321/26 stanowić ma drogę 

wewnętrzną oraz z decyzji Burmistrza Rakoniewic nr 86/2016 z dnia 25 lipca 2016 r. 

w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji obejmującej budowę szesnastu 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych oraz budowę szesnastu zbiorników 

bezodpływowych na ścieki, w której ustalono dostępność komunikacyjną do drogi publicznej 

poprzez projektowane drogi wewnętrzne. Dodać należy, iż do wniosku został załączony 

wykaz zmian danych ewidencyjnych wykonany przez uprawnionego geodetę, z którego 

wynika, że dla działki nr 321/26 nastąpiła zmiana klasyfikacji użytku R na użytek B. Według 

informacji uzyskanej ze Starostwa Powiatowego w Grodzisku Wielkopolskim, działki 

stanowiące własność osób prywatnych o statusie dróg wewnętrznych klasyfikowane są 

właśnie jako użytek B (dla działek stanowiących drogi wewnętrzne będące własnością osób 

prywatnych nie ma możliwości przypisania oznaczenia Dr, ponieważ zarezerwowane jest ono 

dla dróg publicznych). Nadanie nazwy ulicy nie zmieni statusu drogi, w dalszym ciągu 

właściciel terenu zobowiązany będzie do jej budowy, remontu, utrzymania i oznakowania. 

Nadanie nazwy ulicy pozwoli na wprowadzenie właściwej numeracji porządkowej 

nieruchomości. 
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W projekcie uchwały postanawia się nadać drodze wewnętrznej oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 321/26, położonej w miejscowości Rakoniewice (obszar wiejski), 

obręb ewidencyjny Rakoniewice Wieś, ulica Sosnowa. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Rakoniewice 

- Uchwała XXXII-242-2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/242/2021 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Rakoniewice stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

C) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Rakoniewice na lata 2022–2026 przedstawiła Joanna 

Nolka. 

Tworzenie warunków do zaspokajania potrzeb mieszkaniowych mieszkańców gminy, zgodnie 

z art. 4 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 

gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego jest podstawowym zadaniem gminy.  Zgodnie 

z art. 21 ust. 1 cyt. ustawy, rada gminy jest zobowiązana do uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. Program powinien być 

opracowany na co najmniej 5 kolejnych lat i obejmować w szczególności zagadnienia 

wymienione w art. 21 ust. 2 ww. ustawy. 

Celem Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Rakoniewice na lata 2022-2026 jest wdrożenie racjonalnej polityki mieszkaniowej 

zmierzającej do zwiększenia możliwości zabezpieczenia potrzeb mieszkaniowych, poprawy 

stanu technicznego Zasobu, określenia polityki czynszowej zapewniającej utrzymanie Zasobu 

w należytym stanie technicznym oraz zwiększenia efektywności zarządzania Zasobem. 

Stanowiący załącznik do Uchwały Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Rakoniewice na lata 2022-2026 uwzględnia rozstrzygniecie nadzorcze 

Wojewody Wielkopolskiego z dnia 22 listopada 2021 r. KN-XI.4131.1.236.2021.8 

wskazujące na niespójność między czynnikami  mającymi  wpływ na obniżenie bazowej 

stawki czynszu, wyszczególnionymi w par. 10 ust. 3 uchwały   nr XXX/224/2021 Rady 

Miejskiej Rakoniewic, podjętej w dniu  27 października 2021 r., a brzmieniem 
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art. 7 ust. 1 ustawy o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie 

Kodeksu cywilnego. 

W takim stanie uznaje się, że Program zawiera wszystkie niezbędne, wymagane ustawą 

zagadnienia. Dodatkowo, w uwzględnieniu sugestii administratora Zasobu,  zmieniono dane 

liczbowe dotyczące planowanej sprzedaży. 

 

W projekcie uchwały postanawia się przyjąć wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Rakoniewice na lata 2022–2026. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Rakoniewice na lata 2022–2026 - Uchwała XXXII-243-

2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/243/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Rakoniewice na lata 2022–2026 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

D) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/23/2018 Rady Miejskiej w 

Rakoniewicach z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla przedstawił Jarosław Marciniak - Sekretarz 

Gminy. 

Zgodnie z art. 37 b ust. 1 ustawy z dnia 8 maca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Gminy 

może ustanowić zasady, na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej (sołtysowi) będzie przysługiwała dieta oraz zwrot kosztów podróży służbowej. 

Od czasu ustalenia obecnie obowiązującej wysokości diet, na mocy uchwały Nr II/23/2018 

Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 18 grudnia 2018 r., nastąpił zauważalny wzrost 

wskaźnika cen towarów i usług konsumpcyjnych (inflacji), wzrosło też w tym czasie 

minimalne wynagrodzenie za pracę. 

W związku z powyższym postanowiono zwiększyć miesięczną zryczałtowaną dietę dla 

sołtysów z kwoty 300 zł na kwotę 450 zł (dla sołtysów wsi liczących do 450 mieszkańców) 
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oraz z kwoty 350 zł na kwotę 530 zł (dla sołtysów wsi liczących powyżej 450 mieszkańców 

oraz przewodniczącego zarządu osiedla).  

 

W projekcie uchwały postanawia się w uchwale Nr II/23/2018 Rady Miejskiej 

w Rakoniewicach z dnia 18 grudnia 2018 r. zmienić treść załącznika nr 1 i nadać mu nowe 

brzmienie, które uwzględnia podwyżkę diet sołtysów z kwoty 300 zł na kwotę 450 zł (dla 

sołtysów wsi liczących do 450 mieszkańców) oraz z kwoty 350 zł na kwotę 530 zł (dla 

sołtysów wsi liczących powyżej 450 mieszkańców oraz przewodniczącego zarządu osiedla) 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. Poinformował, że radni Wiesław 

Borowski, Dariusz Mikołajczyk, Halina Wajs są wyłączeni z głosowania, w związku  

z pełnieniem funkcji sołtysa w Gminie Rakoniewice. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr II/23/2018 Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów i 

przewodniczącego zarządu osiedla -  Uchwała XXXII-244-2021 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Bernakiewicz, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, Wiesław Kalemba, 

Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Borowski, Dariusz Mikołajczyk, Halina Wajs 

 

Radni : Wiesław Borowski, Dariusz Mikołajczyk, Halina Wajs nie brali udziału  

w głosowaniu w związku z pełnieniem funkcji sołtysa sołectwa Gminy Rakoniewice. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/244/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr II/23/2018 Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów  

i przewodniczącego zarządu osiedla stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

E) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok przedstawiła 

Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy. Proponowane zmiany dotyczą : 
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Załącznik nr 1  zwiększenie dochodów o kwotę:  2.069.456,00  zł 

 

Dz. 758 Różne rozliczenia 

Rozdz. 75802 Uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego  

Na podstawie pisma Ministra Finansów pismo nr ST3 – 4751-6/2021 z dnia 15.11.2021 r. 

Gminie Rakoniewice została przyznana kwota: 2.063.556,00 zł z tytułu uzupełnienia 

subwencji ogólnej,  

z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji.  

Ustawa nakłada obowiązek przeznaczenia przez gminę w latach 2021 – 2024, na finasowanie 

inwestycji w zakresie kanalizacji, wydatków w kwocie nie mniejszej niż równowartość 

otrzymanej kwoty.    

Decyzja o przeznaczeniu i sposobie wykorzystania środków w zakresie kanalizacji będzie 

podjęta               w roku 2022.   

Dz. 801 Oświata i Wychowanie   

Rozdz. 80101 Szkoły podstawowe   

Zwiększenie dochodów w § 0750 o kwotę: 5.900,00 zł, (szkoła Rakoniewice) 

Dz. 801 Oświata i Wychowanie   

Rozdz. 80101 Szkoły podstawowe   

Zmiana klasyfikacji dochodów z tytułu wsparcia na realizację inwestycyjnych zadań 

jednostek samorządu terytorialnego polegającego na rozwijaniu szkolnej infrastruktury – 

„Laboratoria przyszłości” (Uchwałą Nr 129 Rady ministrów z dnia 29 września 2021 r. M.P. 

2021 z dnia 2021.10.14) z § 2180 kwotę: 347.300,00 zł należy ująć w planie dochodów w § 

6090 – 347.300,00 zł.  

 

Załącznik nr 2  wydatki - zwiększenie o kwotę:  5.900,00 zł 

 

710 Działalność usługowa 

Rozdz. 71035  Cmentarze 

Zwiększenie w § 4260 o kwotę: 300,00 zł (wyższe ceny energii), cmentarz komunalny w 

Jabłonnie”  

Dz. 801 Oświata i Wychowanie   

Rozdz. 80101 Szkoły podstawowe   

Szkoła Rakoniewice - zwiększenie w § 4210: 5.900,00 zł (wyposażenie gabinetu psychologa, 

sekretariatu). 

Projekt pn. „ Rozwijanie szkolnej infrastruktury - Laboratoria przyszłości ” 

Zmiana klasyfikacji z wydatków bieżących § 4240 kwotę : 347.300,00 zł ująć w wydatkach 

majątkowych § 6060 pod nazwą :    

➢ Zakup wyposażenia w ramach projektu rozwijanie szkolnej infrastruktury „ Laboratoria 

przyszłości”  w szkole podstawowej w Rakoniewicach  – 174.000 zł   

➢ Zakup wyposażenia w ramach projektu rozwijanie szkolnej infrastruktury „ Laboratoria 

przyszłości”  w szkole podstawowej w Jabłonnie – 85.800 zł  

➢ Zakup wyposażenia w ramach projektu rozwijanie szkolnej infrastruktury „ Laboratoria 

przyszłości”  w szkole podstawowej w Rostarzewie – 70.000 zł  

➢ Zakup wyposażenia w ramach projektu rozwijanie szkolnej infrastruktury „ Laboratoria 

przyszłości”  w szkole podstawowej w Łąkiem  – 30.000 zł  

➢ Zakup wyposażenia w ramach projektu rozwijanie szkolnej infrastruktury „ Laboratoria 

przyszłości”  w szkole podstawowej w Ruchocicach – 30.000 zł  

Wykreślić zadanie ujęte w § 6060 pod nazwą: „Zakup sprzętu  „ Laboratoria przyszłości” - 

szkoła w Rakoniewicach” -  42.500,00 zł   

Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Rozdz. 90003 Oczyszczanie miast i wsi  
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Zwiększenie w § 4300 o kwotę : 20.000 zł  (wyższe koszty związane a utrzymaniem czystości 

ulic).  

Rozdz. 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach  

Zwiększenie w § 4300 o kwotę: 20.000 zł  (usługi pielęgnacyjne na drzewostanie).  

Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdz. 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami  

Zwiększenie w § 4300 o kwotę: 10.000,00 zł (zwiększone koszty utrzymania Zespołu 

Pałacowo-Parkowego w Rakoniewicach)  

Rozdz. 92195 Pozostała działalność   

Zwiększenie w § 4300 o kwotę: 2.000,00 zł (koncepcja rewaloryzacji rynku w Rostarzewie)  

Dz. 926 Kultura fizyczna  

            Rozdz. 92601  Obiekty sportowe  

Wydatek bieżący  

Zmniejszenie  wydatków w § 4270 o kwotę: 52.300,00  zł (niższy koszt remontu hali 

widowiskowo- sportowej w Rakoniewicach)   

 

Wynik budżetu 

W wyniku dokonanych zmian niniejszą uchwałą dokonuje się zmian w przychodach budżetu   

1. Przed zmianą planowany deficyt w kwocie: 509.969,12 zł, zostaje  zmniejszony o kwotę: 

509.969,12 zł (po zmianie  0,00 zł)  

2. Powstała nadwyżka w kwocie : 1.553.586,88 zł 

3. Zmniejsza się przychody z tytułu wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu wynikająca z rozliczeń wyemitowanych papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, o których mowa w art.217 ust.2 pkt.6 

ustawy o finansach publicznych o kwotę: 2.063.556,00 zł  (po zmianach: 85.444,00 zł) 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok – Uchwała XXXII-245-

2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/245/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 
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F) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/170/2020 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 17.12.2020 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2021-2024 przedstawiła Skarbnik Gminy. 

W niniejszej uchwale dokonuje się następujących zmian Uchwały Nr XXII/170/2020  Rady 

Miejskiej Rakoniewic z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2021 –  2024 

 

Zmiany w załączniku Nr 1 pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” dotyczą roku 2021 

pkt. 1. Dochody ogółem - zwiększa się  o: 2.139.956,00  zł, w tym: 

pkt.. 1.1. dochodów bieżących zmniejszenie o:  270.900,00 zł,  w tym:  

pkt. 1.1.4. z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące zmniejszenie o: 

276.800,00  zł, 

pkt. 1.1.5. pozostałe dochody bieżące zwiększenie  o:  5.900,00 zł, 

pkt. 1.2 dochody majątkowe   zwiększenie  o: 2.410.856,00 zł , 

w tym: pkt. 1.2.2 z tytułu dotacji oraz środków przeznaczonych na inwestycje zwiększenie o: 

2.410.856,00 zł  

pkt. 2. Wydatki ogółem  – zwiększa się o: 76.400,00 zł, w tym:   

pkt. 2.1. wydatki bieżące -  zmniejszenie  o:  270.900,00  zł   

pkt.2.1.1 na wynagrodzenia i składki od nich naliczane zmniejszenie o:  51.714,51 zł              

pkt. 2.2. , pkt. 2.2.1 wydatki majątkowe zwiększenie o:  347.300,00 zł  

 

pkt. 3. Wynik budżetu  po zmianach dodatni - 1.553.586,88 zł (przed zmianą – „- 509.969,12 

zł”) 

poz. 4 Przychody budżetu – zmniejsza się o kwotę: 2.063.556,00 zł,  z tego:  

pkt 4.2.1 na pokrycie deficytu budżetu zmniejsza się  o: 110.969,12 zł 

pkt. 4.3. wolne środki o których mowa w art.217 ust.2 pkt.6  zmniejsza się  o: 2.063.556,00 zł, 

w tym: 

pkt 4.3.1 na pokrycie deficytu budżetu zmniejsza się  o: 399.000,00 zł  

 

W  załączniku Nr 2 pn. „Wykaz przedsięwzięć do WPF wprowadzono następujące zmiany:  

W pozycji „Limit zobowiązań” dokonano aktualizacji limitu zobowiązań (planowane limity 

zobowiązań uaktualniono o wartości zawartych umów z których wynika kwota umowy)  

 

W wyniku dokonanych powyższych zmian w załączniku nr 1 zmieniły się relacja 

zrównoważenia wydatków bieżących, o której mowa w art.242 ustawy oraz  wskaźnik spłaty 

zobowiązań.  

 

Do wieloletniej prognozy finansowej dołączono objaśnienia przyjętych wartości.  

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXII/170/2020 Rady Miejskiej Rakoniewic, 

z dnia 17.12.2020 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice 

na lata 2021-2024 -  Uchwała XXXII-246-2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/246/2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/170/2020 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 17.12.2020 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2021-2024  stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach, która trwała od  

godz. 11:10 do godz. 11:20.  

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2022 - 2025. 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na 

lata 2022 – 2025 przedstawiła Skarbnik Gminy (projekt uchwały stanowi załącznik nr 20  

do protokołu). 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała opinię pozytywną o projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy (kopia Uchwały Nr SO-12/0957/117/2021 Składu Orzekającego RIO  

w Poznaniu, z dnia 07.12.2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2022 - 2025 stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu).   

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili uwag ani żadnych wniosków. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2022- 2025 - Uchwała XXXII-247-2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 
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Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/247/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2022 – 2025 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej: 

Rozpoczynając procedurę uchwalenia budżetu Skarbnik Gminy, w imieniu Burmistrza, 

przedstawiła projekt budżetu Gminy Rakoniewice na 2022 rok (projekt budżetu stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu).  

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  uchwały budżetowej: 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu wydała pozytywną opinię o projekcie budżetu 

Gminy na 2022 rok. Opinię odczytała Skarbnik Gminy (kopia Uchwały Nr SO-

12/0952/117/2021 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 07.12.2021 r., w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Rakoniewice na 2022 r. stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu).  

 

c) odczytanie opinii Komisji Rady o projekcie budżetu: 

Komisje Rady, na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2021 r., wypracowały opinie do projektu 

budżetu na rok 2022 (opinia Komisji Budżetowej stanowi załącznik nr 25 do protokołu, 

opinia Komisji Oświaty stanowi załącznik nr 26 do protokołu, opinia Komisji Rolnictwa 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu).  

 

d) wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie wniosków zawartych w opiniach 

Komisji Rady: 

 

Komisje Rady w swych opiniach o projekcie budżetu nie sformułowały żadnych wniosków 

wydając opinie pozytywne, w związku z czym Burmistrz nie zabrał głosu w tym punkcie. 

   

e) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji,  

a nie uwzględnionych w projekcie budżetu: 

 

Żaden radny nie zgłosił wniosku do projektu uchwały budżetowej.  
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f) przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu budżetu: 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu wydała opinię pozytywną do projektu budżetu 

Gminy na rok 2022 bez żadnych uwag, również Burmistrz nie zgłosił żadnych autopoprawek. 

 

g) dyskusja nad projektem budżetu: 

 

Radna Gabriela Cielecka zapytała, czy w ostatnim tygodniu zmieniło się coś w ramach 

Polskiego Ładu. Radna dodała, że w środkach masowego przekazu Premier Morawiecki 

mówił o gigantycznych środkach, jakie, w ramach Polskiego Ładu, zostały skierowane do 

samorządów.   

 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że w ostatnim tygodniu nic się nie zmieniło. Dodał, że  

z posiadanych informacji wynika, iż następne konkursy, w ramach Polskiego Ładu, będą 

ogłaszane i Gmina przygotowuje się do składania wniosków. W tym tygodniu konkursy te nie 

zostały jeszcze ogłoszone. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Wiesław Borowski zauważył, że na koniec tego roku Gmina 

posiada dochody w wysokości 65 mln zł, natomiast w przyszłym roku planuje się dochody  

w wysokości tylko ok. 54 mln zł. Radny zapytał, skąd wynika taka różnica. 

 

Skarbnik Gminy przypomniała, że omawiając szczegółowo Wieloletnią Prognozę Finansową 

wskazywała, że tylko do maja 2022 r. Gmina będzie wypłacała świadczenie 500+. Po tym 

czasie zadanie to przejmuje ZUS, m.in. stąd taka różnica w dochodach Gminy. Skarbnik 

dodała, o czym była mowa na posiedzeniu Komisji, że budżet będzie zmieniany, uaktualniany 

w ciągu roku budżetowego, zgodnie z zawiadomieniami od dysponentów środków  

o przyznanych dotacjach itd.   

 

Dalej Radny W. Borowski zapytał, co będzie wykonane za kwotę 400.000 zł na rynku  

w Rostarzewie.  

 

Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy odpowiedział, że Gmina posiada projekt rewitalizacji 

rostarzewskiego rynku, z którym radny może szczegółowo się zapoznać. Głównie środki te 

zostaną przeznaczone na nowe nasadzenia, wykonanie ścieżek, oświetlenia itd. 
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Kontynuując radny W. Borowski zauważył, że tymczasem rynek w Rakoniewicach wygląda 

bardzo źle. Należałoby wykonać remont elewacji budynków komunalnych znajdujących się 

wokół rynku. Miejsce to jest wizytówką, którą widzą m.in. przyjeżdżający do muzeum 

turyści.   

 

Sekretarz wyjaśnił, że aktualnie Gmina na gospodarkę mieszkaniową wydaje i tak więcej, niż 

otrzymuje z czynszów.  

 

Radny wyraził pogląd, że 70.000 zł zabezpieczone na remont wszystkich budynków 

komunalnych w Gminie to bardzo mało. 

 

Sekretarz wyjaśnił, że w takiej wysokości są wpływy z czynszu. 

 

Zdaniem radnego należy przedsięwziąć jakieś kroki w kierunku poprawy wizerunku miasta. 

Stwierdził, że Rakoniewice się cofają. Radny zwrócił także uwagę na nieczytelne znaki 

drogowe, które nie mają treści (brak napisów czy kolorów) oraz na dzikie krzaki róż, które 

rosną na rakoniewickim rynku, a których czasy świetności już dawno minęły. Dla porównania 

radny podał przykład Wielichowa, gdzie jest czysto, elegancko, nasadzenia są zadbane.   

 

Sekretarz wyjaśnił, że nowy prezes ZUK ma jakieś plany w tym zakresie.  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił, aby dyskusja dotyczyła projektu budżetu Gminy na rok 

2022.  

 

Radna Gabriela Cielecka ustosunkowując się do wypowiedzi radnego W. Borowskiego 

przypomniała, że w Rostarzewie został wyremontowany ratusz i przy nim wysepka. Wokół 

ratusza znajdują się tzw. planty, które miały być remontowane już w 2016 roku, niestety, ze 

względu na inne wydatki, nie zostało to wówczas wykonane. Co do rynku w Rakoniewicach 

radna stwierdziła, że nie można mówić, że jest brzydki. Przypomniała, że niedawno Gmina 

przekazała 100.000 zł na remont fontanny, wydano środki na położenie kostki brukowej na 

placu, środki na znajdujące się na rynku pomniki, a wszyscy, którzy przejeżdżają przez 

Rakoniewice, je podziwiają. Zdaniem radnej stan elewacji kamienic obrazuje biedę 

społeczeństwa i widać ją nie tylko na rakoniewickim rynku, ale także w Rostarzewie. Radna 
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zasugerowała, aby radny wyszedł z jakąś inicjatywą do mieszkańców, być może napisał jakiś 

projekt, zorganizował jakąś akcję, które pomogłyby w remontach. 

 

Radny Wiesław Kalemba powiedział, że nie kwestionuje zaplanowanego wydatku na 

rewitalizację rynku w Rostarzewie ale poparł zdanie radnego W. Borowskiego  

nt. konieczności poprawy wizerunku rakoniewickiego rynku. 

 

Radny Rafał Siemieńczuk stwierdził, że punkt widzenia zależy od punktu siedzenia. 

Przypomniał że radny W. Borowski był dawniej kierownikiem ZUK i doskonale wie, że 

można wykonać tyle, na ile pozwalają środki. Ponadto często w grę wchodzi konieczność 

uzyskania pozwolenia od konserwatora zabytków, zatem nie są to łatwe sprawy do 

zrealizowania.    

 

Przewodniczący posiedzenia raz jeszcze poprosił, aby powrócić do dyskusji nad projektem 

budżetu Gminy na rok 2022. Dodał, że poruszone tematy mogą być przedmiotem analizy na 

posiedzeniach komisji.  

 

Sekretarz Gminy zaapelował o konsekwencję w działaniach, ponieważ skoro Rada 

przeznaczyła środki na wykonanie projektu rewitalizacji rostarzewskiego rynku, to urzędnicy 

wykonali pracę i taki projekt powstał. Wydano na to pieniądze (ok. 30.0000 zł) w zamyśle, że 

projekt zostanie zrealizowany. 

 

Przewodniczący posiedzenia zamknął dyskusję na temat gospodarki mieszkaniowej i remontu 

rynków. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

h) głosowanie nad autopoprawkami Burmistrza do projektu budżetu: 

 

Przewodniczący poinformował,  że w związku z brakiem autopoprawek przechodzi do 

kolejnego podpunktu porządku obrad.  
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i) głosowanie wniosków Komisji Rady nie uwzględnionych przez Burmistrza  

w autopoprawkach i pozostałych zgłoszonych wniosków: 

W związku z tym, że ani Komisje ani radni nie zgłosili żadnych wniosków, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego, ostatniego podpunktu procedury uchwalania budżetu. 

 

j) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej: 

Skarbnik Gminy odczytała postanowienia uchwały. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: uchwały budżetowej Gminy Rakoniewice na rok 2022 - Uchwała 

XXXII-248-2021 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Leszek Joksz, 

Wiesław Kalemba, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz Mikołajczyk, Rafał 

Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Sławomir Olejnik 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXII/248/2022 w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi  

załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Pkt 13. Wolne wnioski i informacje.  

Radna Gabriela Cielecka zwróciła się z propozycją napisania projektu, który uwzględniałby 

remont zabytkowych kamieniczek na rynku w Rakoniewicach i w Rostarzewie, i aby 

przedsięwzięcie to połączyć z uroczystościami dotyczącymi rocznic Michała Drzymały. Przy 

okazji radna przypomniała, że w Rostarzewie znajduje się miejsce związane z osobą Michała 

Drzymały, przy którym można by postawić obelisk itp. Dalej radna złożyła wszystkim 

życzenia świąteczne. 

 

Życzenia złożył także radny Józef Bernakiewicz. 

 

Głos zabrał Arkadiusz Pawłowski - Zastępca Burmistrza. W sprawie rynku w Rakoniewicach 

poinformował, że zdania na temat jego wyglądu są podzielone. Inaczej widzi to konserwator 
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zabytków. Jest to temat do przedyskutowania na posiedzeniach komisji. Dodał (na co 

wskazywała radna G. Cielecka) że należy oddzielić sprawę renowacji samego placu od 

remontu elewacji kamienic. Wyjaśnił, że tam, gdzie Gmina w całości jest właścicielem 

budynku, jest to sprawa łatwa, natomiast, tam, gdzie w grę wchodzi już współwłasność, temat 

jest bardzo trudny (i ze względu na nadzór konserwatorki i ze względu na brak środków ze 

strony prywatnych właścicieli).  

Dalej Zastępca podziękował za jednogłośne przyjęcie budżetu Gminy na rok 2022, wyraził 

nadzieję na dalszą, dobrą współpracę oraz złożył życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

Do życzeń dołączył się Przewodniczący posiedzenia. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Pkt 14. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku  

z czym ogłosił zakończenie obrad XXXII sesji VIII kadencji Rady.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano  

Rakoniewice, dnia 23 grudnia 2021 r.  

 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady  

Marek Maćkowiak 

 

..................................... 
Protokolant                     

Magdalena Chojnacka  

 

.................................. 

 
 

Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Plan pracy Rady na rok 2022. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego za 2021 r. 
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7. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych za 2021 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego za 2021 r. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za 2021 rok. 

10. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 

11. Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego na  

rok 2022. 

12. Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2022. 

13. Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego  na rok 2022. 

14. Uchwała Nr XXXII/241/2021 w sprawie podziału środków wyodrębnionych w budżecie 

organu prowadzącego szkoły na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz zatwierdzenia Regulaminu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach na terenie Gminy Rakoniewice w roku 2022 

15. Uchwała Nr XXXII/242/2021 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 

miejscowości Rakoniewice 

16. Uchwała Nr XXXII/243/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Rakoniewice na lata 2022–2026 

17. Uchwała Nr XXXII/244/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr II/23/2018 Rady Miejskiej 

w Rakoniewicach z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla 

18. Uchwała Nr XXXII/245/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 

19. Uchwała Nr XXXII/246/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/170/2020 Rady 

Miejskiej Rakoniewic, z dnia 17.12.2020 r., w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2021-2024 

20. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na 

lata 2022 – 2025. 

21. Kopia Uchwały Nr SO-12/0957/117/2021 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 

07.12.2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2022 - 2025  

22. Uchwała Nr XXXII/247/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2022 – 2025 

23. Projekt budżetu Gminy Rakoniewice na 2022 rok. 

24. Kopia Uchwały Nr SO-12/0952/117/2021 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 

07.12.2021 r., w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Rakoniewice na 2022 r.  

25. Opinia Komisji Budżetowej o projekcie budżetu na 2022 rok.  

26. Opinia Komisji Oświaty o projekcie budżetu na 2022 rok. 

27. Opinia Komisji Rolnictwa o projekcie budżetu na 2022 rok. 

28. Uchwała Nr XXXII/248/2021 w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok 
 

 

 

 


